
Schůzka rodičů dětí z MŠ 

  

 

Ve čtvrtek 9.9.2010  se v MŠ konala od 15.30 hodin  informativní schůzka pro  rodiče 
dětí, navštěvujících naši mateřskou školu.  

Všechny přítomné přivítala vedoucí učitelka MŠ Blanka B ěloušková , představila i 
svoje kolegyně učitelky Šárku Křivánkovou a Marii Vávrovou a poté podala podrobné 
informace o organizaci naší mateřské školy a o všem, co by měli rodiče dětí vědět.  

Poté promluvil i ředitel školy Mgr.Karel Derfl  a vysvětlil způsoby financování 
mateřské školy v porovnání s financováním 
ZŠ, připomněl změny, opravy a práce, které 
se podařilo v uplynulém období realizovat a 
nakonec představil i plány do budoucna.  

Hlavním cílem pro rok 2011 je dokončení 
celkové rekonstrukce budovy MŠ tak, aby 
vyhovovala svému účelu po všech 
stránkách, zlepšilo se prostředí pro děti a 
snížila se energetická náročnost provozu 
(výměna oken, zateplení, výstavba sedlové 
střechy, nová fasáda).  

Současně pohovořil i o možnosti, že by jednotlivé okolní obce mohly v budoucnu 
přispívat dobrovolným příspěvkem na provoz MŠ za děti svých občanů tak, aby celou 
tíhu financování nenesl pouze zřizovatel jediné mateřské školy v okolí, kterým je 
obec Chraštice.  

Případné jednání o podobě a realizaci této myšlenky však bude možné až po 
podzimních komunálních volbách a bude to tedy úkol pro nová obecní zastupitelstva. 

 

  

Mgr.Karel Derfl, ředitel školy                                Blanka Běloušková, vedoucí učitelka 

 


